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 Tid Tisdagen den 22 februari kl. 17:30 – 17:54 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 28 februari 2022 av §§ 1-3, 7-15, 18-

22 

Omedelbar justering av §§ 4, 5, 6, 16, 17  tisdagen 

den 22 februari 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP)  

Destiny Zandi Näslund (KD)   

Mirja Räihä (S) 

Suhur Salahyusuf (S)  

Tobias Johansson (V) §§ 3-22 

 

Beslutande ersättare: 

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

 

Ersättare:  

Richard Hellberg (M)  

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Joel Forsberg (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Nahman Hanna (S)  

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S)  

Lisa Söderblom Arce (V) §§ 4-22 

Lina Lindfors (V) 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Anna Falk (C), förvaltningschef Marina 

Högland, Peter Ahlström, Sophie Dahlberg, Susanne Olsson, 

Robert Sköld, personalföreträdare Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 13 
Ny simhall, idrottshall och ishall samt upprustning och 
utveckling av Skarpnäcks sportfält, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2752 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för ny simhall, idrottshall och ishall samt upprustning och 
utveckling av Skarpnäcks sportfält som underlag för 
kommande inriktningsbeslut till en utredningsutgift upp till 
45 mnkr. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 27 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är viktigt att utgångspunkten i utredningen är att idrottsytorna 
i projektet utformas så att de kan nyttjas effektivt och till så 
många idrotter som möjligt och att de lägger grunden för ett 
jämställt och inkluderande idrottande. Inom ramen för den 
tilldelade ytan vill vi att utredningen om ishallen även tittar på 
möjligheten att tillskapa ytor för off-ice träning som är viktigt för 
konståkningens verksamhet. För idrottshallen behöver 
utgångspunkten i utredningen vara att den ska byggas fullstor. 
Inriktningen för bassängen i simhallen är att den ska vara 50 
meter lång och 20 meter bred. Vi önskar att utredningen även 
ser över möjligheten att bredda bassängen med ytterligare fem 
meter så att den får fler användningsområden. 
 
 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi välkomnar förslaget om att nu utreda den sim-, idrotts- och 
ishall som beslutades om 2018 i stadens översiktsplan på 
förslag av den dåvarande rödgrönrosa majoriteten. Det är bra att 
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det nu efter några år resulterar i en utredning för att staden ska 
kunna ta nästa steg. Skarpnäck växer och är långvarigt 
underförsörjd med idrotts- och fritidsanläggningar. En sådan 
anläggning som skisseras här skulle dessutom stärka utbudet av 
idrottsanläggningar i hela söderort. 
 
Vi oroas dock kring det faktum att den grönblåa majoriteten inte 
reserverat nödvändiga ekonomiska medel i budgeten och att 
projektet därför enligt Fastighetskontorets bedömning inte 
kommer vara möjligt att finansiera inom den långsiktiga 
investeringsplanen för idrottsinvesteringar. 
 
Den välvilliga tolkningen av detta är att majoriteten avvaktar 
utredningen innan nödvändiga resurser anslås. Den mer 
oroande, men dessvärre mer realistiska, tolkningen är att även 
denna anläggning omfattas av majoritetens ambitioner att 
privatisera alltfler anläggningar genom olika OPS-lösningar. Vi 
avvisar sådana lösningar eftersom de innebär sämre service för 
medborgarna, minskad rådighet för staden samt dyrare 
kostnader för skattebetalarna. Den grönblåa majoriteten bör 
därför under våren återkomma med förslag om finansiering av 
projektet. Utan ett sådant är risken uppenbar att antingen 
anläggningen privatiseras eller överhuvudtaget inte genomförs.   
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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